

RFSO: 20-13-6003 and 20-13-6004 QUESTIONS AND ANSWERS

QUESTION 15:

Are there currently incumbents providing similar services, or has there been any firm and/or individual providing similar services over the last 24 months?

ANSWER 15:

The program currently has in place multiple competitively awarded standing offer agreements for a variety of services which are scheduled to expire in FY 2013-2014. The resulting Major Project Management Services SOAs will replace these mechanisms in part.

QUESTION 16:

What is the estimated dollar value of the standing offer over the duration of 3 years and the 2 option periods?

ANSWER 16:

The estimated value of each standing offer will be \$2,000,000.00 for the initial contract period including the option periods.

DDP 20-13-6003 et 20-13-6004

QUESTION 15 :

À l'heure actuelle, des titulaires offrent-ils des services similaires, ou des entreprises ou des particuliers ont-ils offert des services similaires au cours des 24 derniers mois?

RÉPONSE 15 :

À l'heure actuelle, le programme dispose de multiples conventions d'offre à commandes (COC) par appel d'offres pour divers services qui doivent venir à échéance au cours de l'exercice 2013-2014. Les COC pour la gestion de grands projets qui en résulteront remplaceront en partie ces mécanismes.

QUESTION 16 :

Quelle est la valeur monétaire prévue de l'offre à commandes pour la durée de trois ans et les deux périodes optionnelles?

RÉPONSE 16 :

La valeur estimative de chaque offre à commandes sera de 2 000 000 \$ pour la période initiale du contrat y compris les périodes optionnelles.